

Title (en)

Reading method of documents for taking bets in a terminal for taking bets and parts for taking bets in order to carry out the method

Title (de)

Verfahren zum Lesen von Spielannahmedokumenten in einem Endgerät zur Spielannahme und zur Durchführung des Verfahrens geeignete Spielannahmeelemente

Title (fr)

Procédé de lecture de documents de prise de jeux dans un terminal de prise de jeux, et ensemble d'éléments de prise de jeux pour sa mise en oeuvre

Publication

EP 1797932 A1 20070620 (FR)

Application

EP 06291936 A 20061214

Priority

FR 0512897 A 20051219

Abstract (en)

The method involves presenting gaming receipts (7A, 7B) in a window (2) through their large side in a lying position. The receipts possess a characteristic, which differs from that of gaming schedules, and are detected in a gaming terminal (1). The receipts permit to identify presented documents as the receipts and not as the schedules. Detected data read parallel to the large side of the receipts are converted into real data corresponding to information printed on the receipts in lines parallel to the small side of the receipts. An independent claim is also included for a set of gaming elements for implementing a gaming document reading method.

Abstract (fr)

L'invention concerne la lecture de documents de prise de jeux dans un terminal (1) de prise de jeux apte à lire deux types de documents : des grilles de jeux rectangulaires sur lesquelles les informations sont imprimées en lignes parallèles au bord de présentation dans une fenêtre d'introduction, et des reçus de jeux (7A, 7B) rectangulaires allongés de longueurs variables sur lesquels les informations sont imprimées en lignes parallèles au petit côté ; les reçus de jeux (7) sont présentés dans la fenêtre par leur grand côté en position couchée ; ils possèdent une caractéristique qui diffère de celle des grilles de jeux et qui est propre à être détectée dans le terminal (1) et à permettre d'identifier les documents présentés en tant que reçus de jeux et non grilles de jeux; les données détectées lues parallèlement au grand côté des reçus sont converties en données réelles correspondant aux informations imprimées sur les reçus en lignes parallèles à leur petit côté.

IPC 8 full level

A63F 3/06 (2006.01); **G07B 11/00** (2006.01); **G06K 9/32** (2006.01)

CPC (source: EP US)

A63F 3/064 (2013.01 - EP US); **G07B 11/00** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] FR 2754371 A1 19980410 - SAGEM [FR]
- [A] FR 2777676 A1 19991022 - SAGEM [FR]
- [A] US 5239165 A 19930824 - NOVAK JEFFREY M [US]
- [A] US 5471549 A 19951128 - KUROSU YASUO [JP], et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK YU

DOCDB simple family (publication)

EP 1797932 A1 20070620; EP 1797932 B1 20080827; AT E406198 T1 20080915; CA 2571025 A1 20070619; DE 602006002480 D1 20081009; ES 2313591 T3 20090301; FR 2895114 A1 20070622; FR 2895114 B1 20080229; PT 1797932 E 20081210; US 2007155498 A1 20070705

DOCDB simple family (application)

EP 06291936 A 20061214; AT 06291936 T 20061214; CA 2571025 A 20061214; DE 602006002480 T 20061214; ES 06291936 T 20061214; FR 0512897 A 20051219; PT 06291936 T 20061214; US 61238606 A 20061218